
Kære Liselott, 
  
Jeg bor sammen med min hustru, datter og 6 børnebørn på et lille landsted i Faxe. 
  
I aftes blev jeg af en nær ven af familien orienteret om følgende:  
  
Vedkommende, der havde været ude og ride, var blevet svimmel og følte sig meget dårligt tilpas. 
Da hun kommer hjem ”galopperer” hendes hjerte omkring 200 slag i minuttet (hjerteflimmer) og 
vagtlægen bliver ringet op. 
  
Han henviste til akutafdelingen på Slagelse sygehus, der ligger 80 km herfra, da Køge 
Universitetshospital, 25 km herfra afviste indlæggelsen. 
  
Patienten blev nu privat transporteret til Slagelse. Hun var dog blevet tilbudt transport af Falck, 
men familien var så chokerede, at de straks startede bilen for at komme så hurtigt som muligt til 
et behandlingssted. 
  
På Slagelse Sygehus af personalet blev de orienteret om, at grunden til afvisningen fra Køge var 
direktiv fra Regionen om, at sådan skulle det være. 
  
Jeg har været så naiv at tro på de store Universitetshospitaler, hvor næsten alle specialer kunne 
behandles, og har vel nok også skelet til den passende radius vi bor indenfor, så det var noget af 
en overraskelse (chok), at man administrerer på denne måde.  
  
Jeg nægter at tro, at Regionspolitikkerne er så ”hjernedøde”, at man forlanger en transport af en 
patient 80 km væk, når hjælpen bare er 25 km væk. 
  
Derfor: Vil du venligst konfirmere om det er ovenstående policy, at Faxeboerne skal sendes til 
Slagelse Sygehus, i stedet for Køge Universitetshospital? 
  
Det er vi mange, der gerne vil vide! 
  
Med venlig hilsen 
  
Flemming Sørensen 
Tokkerupvej 34 
4640 Faxe 
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